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PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA RADY UCZELNI 

14 GRUDNIA 2020 r. 

 

Uczestnicy: 

Rada Uczelni: 
Prof. Janusz M. Bujnicki (Przewodniczący) 
Prof. Pearl Dykstra 
Prof. Poul Holm 
Prof. Krzysztof Redlich 
Katarzyna Zajdel-Kurowska 
Marynika Woroszylska-Sapieha 
Kamil Bonas 

 

Uniwersytet Warszawski: 
Paulina Bełdyga 
Bartosz Jurczak 
Magdalena Kowalczyk 

Prof. Janusz. M. Bujnicki powitał wszystkich i otworzył posiedzenie; przedstawił porządek obrad, 

poinformował, że będzie to ostatnie posiedzenie; pogratulował Kamilowi Bonasowi wyboru na drugą 

kadencję Rady Uczelni. 

(1) Przyjęcie porządku obrad  

• Agenda została przyjęta jednogłośnie. 

(2) Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń Rady Uczelni, które odbyły się w dniach 1-2, 15 października 

2020 r. oraz 27 listopada 2020 r. 

• Protokoły zostały zatwierdzone jednogłośnie. 

(3) Sprawy techniczne i organizacyjne 

• Prof. Janusz M. Bujnicki nawiązał do kwestii oczekiwań Uniwersytetu oraz wsparcia jakiego 

Uniwersytet może udzielić Radzie.  

(4) Przygotowanie do spotkania z Senatem UW 

• Przewodniczący odniósł się do kwestii sprawozdania rocznego/raportu, do konieczności 

zatwierdzenia go na obecnym posiedzeniu, a także do mającego nastąpić za chwilę - spotkania 

z Senatem UW w kontekście sprawozdania.  

(5) Spotkanie z Senatem UW 

• Na początku spotkania prof. Bujnicki podziękował członkom oraz stałym gościom Senatu za 

odpowiedź na zaproszenie. Podkreślił, że celem spotkania jest poinformowanie Senatu o tym, nad 
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czym pracowała Rada, podzielenie się perspektywami Rady i Senatu odnośnie najważniejszych 

wyzwań pojawiających się przed Uniwersytetem Warszawskim oraz przedyskutowanie z Senatem 

współdziałania na przyszłość. Dodał również, że Rada Uczelni pragnie poznać perspektywę 

członków Senatu na działania Rady, aby jak najlepiej przygotować ostateczną wersję 

sprawozdania rocznego Rady.  

• Członkowie Rady krótko się przedstawili. Prof. Bujnicki podziękował Senatowi za wybór 

zrównoważonej reprezentacji w pierwszej Radzie ekspertów reprezentujących wszystkie główne 

obszary nauki, finansów i biznesu. Odniósł się do funkcjonowania Rady w związku z pandemią 

COVID-19, zwłaszcza do tego jak Rada poradziła sobie z wyzwaniem zdalnych posiedzeń. Omówił 

zobowiązania prawne, z których musiała wywiązać się Rada, jak również kwestie doradztwa 

strategicznego, które Rada uznała za najważniejsze dla Uniwersytetu Warszawskiego i które były 

omawiane przez Radę na spotkaniach z Zespołem Rektorskim, Zespołem Kanclerskim, dziekanami 

wydziałów i dyrektorami różnych jednostek organizacyjnych na Uniwersytecie 

oraz przedstawicielami Senatu. Kwestie strategiczne dotyczyły ambitnych planów Uniwersytetu 

względem wszystkich elementów misji Uczelni, tj. działalności naukowej, kształcenia 

i oddziaływania Uniwersytetu z otoczeniem, a także infrastruktury niezbędnej do realizacji tych 

planów. Prof. Bujnicki podkreślił, że wkład doradczy Rady jest proporcjonalny do wsparcia 

administracyjnego związanego z dostarczaniem i analizowaniem informacji otrzymywanych od 

Uczelni. Następnie zaprosił członków Senatu do podzielenia się swoją perspektywą odnośnie 

dotychczasowej pracy Rady oraz potencjału współpracy w najbliższej przyszłości. 

• W dyskusji z członkami Senatu UW odniesiono się do kwestii strategicznych, w tym zwłaszcza do 

wyzwań dla Uniwersytetu związanych z komunikowaniem misji i wizji pomiędzy poszczególnymi 

poziomami zarządzania w strukturze Uniwersytetu i liderami mogącymi wspierać planowane 

zmiany, koordynacją wysiłków na rzecz osiągnięcia celów zaplanowanych w głównych projektach 

strategicznych, zwiększeniem oddziaływania Uniwersytetu Warszawskiego na arenie 

międzynarodowej oraz przezwyciężeniem napięć związanych ze zmianami wprowadzonymi przez 

reformę systemu szkolnictwa wyższego, zwłaszcza w systemie ewaluacji osiągnięć naukowych 

i w kształceniu doktorantów. Członkowie Rady odnosili się do poruszanych kwestii z perspektywy 

doświadczenia związanego z działaniem instytucji zagranicznych i międzynarodowych. 

• Na zakończenie spotkania prof. Bujnicki podziękował uczestnikom i zaproponował 

kontynuowanie dyskusji w odniesieniu do konkretnych tematów zidentyfikowanych jako 

szczególnie ważne dla Uniwersytetu Warszawskiego, gdzie pomoc Rady mogłaby być najbardziej 

skuteczna. 

(6) Spotkanie wewnętrzne RU (podsumowanie spotkania i przygotowanie do spotkania z Zespołem 

Rektorskim) 

• Prof. Bujnicki podsumował dyskusje Rady z Senatem i zidentyfikował główne punkty do dyskusji 

z Zespołem Rektorskim. 

(7) Spotkanie z Rektorem Alojzym Z. Nowakiem 

• Prof. Bujnicki powitał Rektora Alojzego Z. Nowaka i zapytał o pilne sprawy, w których Rada 

mogłaby pomóc lub doradzić. 

Rektor podziękował za dotychczasową pomoc w zarządzaniu Uniwersytetem i za złożenie przez 

niektórych członków podania o członkostwo w kolejnej kadencji Rady. Następnie Rektor odniósł 

się do spraw związanych z zarządzaniem Uniwersytetem, w tym przede wszystkim bieżącej reakcji 
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w kontekście kwestii strategicznych, sytuacji finansowej Uniwersytetu, którą ocenił jako dobrą, 

kształcenia na wszystkich poziomach, kwestii pełnoetatowych profesorów na stanowiskach 

kierowniczych, stypendiów przeznaczonych na badania, sytuacji poszczególnych jednostek UW 

(w tym m.in. CeNT i ReMedy) oraz kwestii zarządzania nieruchomościami, w tym zdobywania 

środków na remonty infrastruktury możliwe w związku z pandemią. Rektor Nowak odpowiedział 

też na pytanie Rady odnośnie uchwały Rady sugerującej doprecyzowanie przepisów zarządzania 

potencjalnymi konfliktami interesów w przypadkach relacji władz Uniwersytetu z zewnętrznymi 

podmiotami ze sfery biznesu. 

(8) Spotkanie z Rektorem i Prorektorami 

• Prof. Bujnicki powitał członków Zespołu Rektorskiego. Podczas dyskusji skupiono się głównie na 

kwestii planowania strategicznego na UW i potencjalnej pomocy Rady w kwestiach, w których 

zewnętrzna perspektywa może być najbardziej użyteczna. Członkowie Zespołu Rektorskiego 

i Rady Uczelni zgodzili się, żeby skoncentrować się na wybranych szczegółowych kwestiach i pod 

tym kątem tworzyć w przyszłości zespoły robocze z udziałem poszczególnych Prorektorów 

i członków Rady Uczelni.  

Na zakończenie spotkania Rektor Nowak podziękował wszystkim członkom Rady za współpracę. 

(9) Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rocznego Pierwszej Rady Uczelni Uniwersytetu 

Warszawskiego w 2020 roku 

• Po dyskusji nad ostateczną treścią sprawozdania rocznego Rady Uczelni i wprowadzeniu zmian 

w podsumowaniu, odzwierciedlających dyskusję Rady z członkami Senatu, uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

Na zakończenie spotkania członkowie Rady Uczelni podziękowali sobie wzajemnie oraz wszystkim 

osobom wspierającym Radę Uczelni za współpracę. 

 

(10) Wolne wnioski. 

• Nie zostały zgłoszone. 

 

 

 

mailto:radauczelni@uw.edu.pl

